



Multi-Purpose Hanging System Système de fixations polyvalentes

Simple, effective and elegant do-it-yourself wedge hanger. Can be used outdoors as well as indoors on vertical and slanting surfaces to hang picture frames, mirrors, artwork, wall decor, chalk boards, mailboxes, loudspeakers and much more!

Fixation à emboîter pour bricoleurs - simple, efficace et élégante. Peut être installée à l'extérieur comme à l'intérieur sur des surfaces verticales ou inclinées pour suspendre des cadres, des miroirs, des oeuvres d'art, des décorations murales, des tableaux noirs, des boîtes aux lettres des haut-parleurs et bien plus encore!



WEDGE HANGER
Fixation à emboîter




Universal Fastener - Fasten the male part to bearing surface. Fasten the female part to the item to be mounted and the support nuts in lower corners of the item before hanging. Fasten item to the bearing surface by placing the female part on fastener just above the male part and sliding them until they snap together.

Fixation universelle - Installez la prise mâle sur la surface d'appui. Installez la prise femelle sur l'objet à être suspendu. Les écrous de support doivent être installés sur tous les coins inférieurs de l'article avant de le suspendre. Fixez l'objet en plaçant la prise femelle juste au-dessus de la prise mâle et en la faisant glisser jusqu'à ce que les deux parties s'enclenchent.

NO.	COLOUR/COULEUR	LOAD CAPACITY/CAPACITÉ DE CHARGE	DIMENSIONS	PC/PK	BOX/BTE	UPC/CUP
45341FBR	Black/Noir	5.5 lb (2.49 kg)	1 1/2" x 1 1/32"	1	5	062703453415
45341WR	White/Blanc	5.5 lb (2.49 kg)	1 1/2" x 1 1/32"	1	5	062703453439
45351FBR	Black/Noir	22 lb (9.98 kg)	2 1/4" x 1 1/2"	1	5	062703453514
45351WR	White/Blanc	22 lb (9.98 kg)	2 1/4" x 1 1/2"	1	5	062703453538
45361FBR	Black/Noir	55 lb (24.95 kg)	2 61/64" x 1 31/32"	1	5	062703453613
45361WR	White/Blanc	55 lb (24.95 kg)	2 61/64" x 1 31/32"	1	5	062703453637

Onward Hardware
A division of Richelieu Hardware Canada Ltd. /
Une division de Richelieu Hardware Canada Itée.
800 Wilson Ave, Kitchener, ON N2C 0A2
onwardhardware.com

 1 800 387-6392

 1 800 560-1306

 customerservice@onwardhardware.com



Multi-Purpose Hanging System Système de fixations polyvalentes



Simple, effective and elegant do-it-yourself swivel bracket. Can be used outdoors as well as indoors on vertical and slanting surfaces to hang picture frames, mirrors, artwork, wall decor, chalk boards, mailboxes, loudspeakers and much more!

Support pivotant pour bricoleurs - simple, efficace et élégante. Peut être installée à l'extérieur comme à l'intérieur sur des surfaces verticales ou inclinées pour suspendre des cadres, des miroirs, des oeuvres d'art, des décorations murales, des tableaux noirs, des boîtes aux lettres des haut-parleurs et bien plus encore!



SWIVEL HANGER
Support pivotant



Universal Locking Fastener - Fasten the male part to bearing surface. Fasten the female part to the item to be mounted and the support nuts in lower corners of the item. To assemble, snap the two parts together, then rotate 90° to level the item and engage the locking mechanism.

Fixation universelle verrouillable - Installez la prise mâle sur la surface d'appui. Installez la prise femelle sur l'objet à être suspendu. Les écrous de support doivent être installés sur tous les coins inférieurs de l'article avant de le suspendre. Fixez l'objet en plaçant la prise femelle juste au-dessus de la prise mâle et en la faisant glisser jusqu'à ce que les deux parties s'enclenchent.

NO.	COLOUR/COULEUR	LOAD CAPACITY/CAPACITÉ DE CHARGE	DIMENSIONS	PC/PK	BOX/BTE	UPC/CUP
45342FBR	Black/Noir	5.5 lb (2.49 kg)	1 1/2" x 1 1/32"	1	5	062703453422
45342WR	White/Blanc	5.5 lb (2.49 kg)	1 1/2" x 1 1/32"	1	5	062703453446
45352FBR	Black/Noir	22 lb (9.98 kg)	2 1/4" x 1 1/2"	1	5	062703453521
45352WR	White/Blanc	22 lb (9.98 kg)	2 1/4" x 1 1/2"	1	5	062703453545
45362FBR	Black/Noir	55 lb (24.95 kg)	2 61/64" x 1 31/32"	1	5	062703453620
45362WR	White/Blanc	55 lb (24.95 kg)	2 61/64" x 1 31/32"	1	5	062703453644

Onward Hardware
A division of Richelieu Hardware Canada Ltd. /
Une division de Richelieu Hardware Canada Itée.
800 Wilson Ave, Kitchener, ON N2C 0A2
onwardhardware.com

☎ 1 800 387-6392

☎ 1 800 560-1306

@ customerservice@onwardhardware.com